

Title (en)

HOLDING CLIP FOR WRITING ACCESSORIES.

Title (de)

HALTEKLIP FÜR SCHREIBGERÄTE.

Title (fr)

AGRAFE DE FIXATION POUR ACCESSOIRES D'ECRITURE.

Publication

EP 0259404 A1 19880316 (DE)

Application

EP 87901419 A 19870130

Priority

DE 3603876 A 19860207

Abstract (en)

[origin: WO8704667A1] Holding clip (10) for writing accessories, such as ball pens, fountain pen caps, propelling pencils and retractable-point pencils and similar, with a longitudinal attachment clip (14) which is arranged on a longitudinal spring strip (16) of a securing part made of a flexible spring strip material and mountable on a writing accessory. The attachment clip (14) is a part which is stamped out of thin metal strip and shaped into a hollow body which is partly open on the side facing the writing accessory, and into which the longitudinal strip (16) engages.

Abstract (fr)

Agrafe de fixation (10) pour accessoires d'écriture, comme par exemple les stylos à bille, capuchons de stylos, porte-mines à vis et à poussoirs et analogues, pourvue d'une attache longitudinale de fixation (14) disposée sur une languette longitudinale souple (16) d'un élément de fixation réalisé en feuillard élastique pour ressort et pouvant être monté sur un accessoire d'écriture. L'attache de fixation (14) est réalisée par estampage d'un feuillard mince et formée en corps creux partiellement ouvert du côté face à l'accessoire d'écriture, la languette longitudinale (16) s'engageant dans ledit corps creux.

IPC 1-7

B43K 25/00

IPC 8 full level

B43K 25/02 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B43K 25/02 (2013.01 - EP US); **Y10T 24/1324** (2015.01 - EP US); **Y10T 24/1332** (2015.01 - EP US); **Y10T 24/135** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8704667A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8704667 A1 19870813; DE 3603876 A1 19870813; DE 3603876 C2 19890518; EP 0259404 A1 19880316; US 4797982 A 19890117

DOCDB simple family (application)

EP 8700042 W 19870130; DE 3603876 A 19860207; EP 87901419 A 19870130; US 13119087 A 19870806